
Referat fra skolebestyrelsesmødet den 31.01.2018 

Til stede: Majbritt, Marianne, Helge, Peter, Jonatan, Lauritz, Thomas, Katja, Lene,  

Afbud: Karin, Sofie, Lea, Asim  

1. Formalia(- sidste referat, mødeleder, punkter til dagsorden) 

Ingen kommentarer til referatet. Lene tager referat. 

2. Indput fra elevråd 

Elevrådet skulle have holdt møde i mandags forud for skolebestyrelsesmødet, men 8. klasserne var 
i praktik, så det blev aflyst.  Punkter på kommende elevsrådmøde er: Hvordan kan graffiti undgås 
på toiletterne, og hvordan får vi stoppet at der bliver tisset på gulvet og i skraldespandene, og 
ideer til brug af udearealer/boldbaner.  Elevrådsmøderne afholdes i snit en gang om måneden.  

3. Budgetlægning: 

Budget: der vedlægges et bilag fra direktionen omkring regnskab 2017 og ændret styringspraksis i 
2018. Fremadrettet vil der kun være en konto, hvor alt bliver konteret.   

I det foreløbige regnskab er der meget konti sat op. Skolens regnskab viser 523.856 i overskud, 
heraf til hører 263.000. SSP   

Forrige års overskud er brugt til ude arealer og lockers til eleverne og udgifter i forbindelse med 
langtidssygemeldinger. Budgettet opleves meget mindre transparent end tidligere hvilket SB er 
utilfredse med.    

Der er 400.000 kr. mindre i budgettet for 2018 i forhold til sidste år. Skolens bestyrelse tager det 
foreløbige budget til efterretning. 

4. Principper:  
a) God adfærd på Korsager Skole  

God adfærd på Korsager Skole, her skelnes ikke mellem skoletid, fritid, weekender og tid på de 
sociale medier. Adfærden om brug af de sociale medier skal meget tydeligere frem i 
adfærdsregler. Grimt sprog og kropssprog truende adfærd skal også med ind. Hvis telefonen 
forstyrrer undervisningen bliver den inddraget og skal afhentes efter skoletid af forældrene.  

Det kan være svært for eleverne at vurdere, hvor meget de sociale medier spiller ind, men det 
opleves at det spiller en større rolle hos pigerne 

b) Fælles arrangementer for eleverne i skoletiden, lejrskoleophold udsendelse i praktik, 
Helge skriver rettelserne ind.  



Princippet er vedtaget, afsnittet og skolerejser udgår.   

 Princip om fritagelse fra undervisningen til musikundervisning og eliteidræt vedtages. 
Skolebestyrelsen ønsker årligt en status fra skolelederen om omfanget af fritagelserne. En gang 
om året en status fra skolelederen om, hvor mange elever, det drejer sig om. Princippet er 
godkendt.  

De sociale medier skal meget tydeligere frem i adfædsregler. Grimt sprog og kropssprog , truende 
adfærd skal også med ind,  

Hvis telefonen forstyrrer undervisningen BLIVER telefonen inddraget. Hentes efter skoletid af 
forældrene.  

5. valg til skolebestyrelsen 

Peter gennemgår planen for valg til skolebestyrelsen.  

Senest 1. marts skal der tages stilling til, om skolebestyrelsen ønsker at der skal stilles to 
udefrakommende repræsentanter til rådighed. Disse vil i så fald blive fuldbyrdige medlemmer af 
skolebestyrelsen, vælges for et år ad gangen.  

Der skal udarbejdes en tidsplan for valget og den nye skolebestyrelse tiltræder 1. august. 2018 . 

 25.april skal der være opstilling og orienteringsmøde, og forud for det skal der laves et benarbejde 
i forhold til eksterne samarbejdspartere, som skal inviteres ind i bestyrelsen for 1 år ad gangen.  

 6. Berettelse af møde omkring udskolingen 

Skolens ledelse har været til workshop vedr. nytænkning af udskolingen og indspark til, hvordan 
udskolingen kan opkvalificeres. Der er afsat 220 millioner til projektet. Overvejelserne på korsager 
Skole går på at etablere en erhvervsklasse, hvor hovedfagene er orienteret omkring dansk, engelsk 
og matematik og med fokus på erhvervslivet og undervisningen skal suppleres med praktikophold. 
Det er et aldersintegreret forløb for 8. – og 9. klasse.    

7. faglighed, 2-lærerordning 

De afkortede skoledage og to-lærerordningen er en succes og jfr. eleverne i skolebestyrelsen 
oplever de i høj grad at der er mulighed og tid til fordybelse, når der er holddelt undervisning. 

Vejlederne har i indeværende år haft faste lektioner på de enkelte årgange, dette tiltag skal 
evalueres i forhold til, om det er en optimal udnyttelse af vejlederens rolle og om der opleves en 
faglig progression.  

 

8. Til information 



Der er to langtidssygemeldte lærere i øjeblikket, der er fundet kvalificerede vikarer til at varetage  
undervisningen i perioden. 

Forandring:  9. kl kommer ikke længere til afsluttende prøve men til eksamen. Hvis eleven ikke har 
2  i prøven har man ikke bestået. Hvis eleven har 1,9 i snit kan det ikke rundes op, man kan faktisk 
dumpe. 

9. Lukket punkt 
Intet  

 


